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PETYCJA

Petycja w sprawie zabudowy nad torami kolejowymi w centrum Warszawy

Szanowni Państwo,

Na podstawie ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, w interesie publicznym, wnoszę o podjęcie inicjatywy w 
przedmiocie opracowania i przedłożenia Sejmowi RP do uchwalenia przepisów wprowadzających prawo warstwowe oraz 
inne przepisy, które umożliwią wykonanie zabudowy nad torami kolejowymi biegnącymi w wykopie w centrum Warszawy 
(dalej: specustawa).

Uzasadnienie

Zgodnie z doniesieniami medialnymi, spółka PKP PLK rozpocznie w 2023 r. przebudowę czterotorowej linii średnicowej w 
ścisłym centrum Warszawy - największa inwestycja kolejowa w stolicy.

Jest to świetna okazja do wdrożenia formuły specustawy:

- sprawdzenia w praktyce na ograniczonym obszarze prawa warstwowego, jako poligon doświadczalny, wynosząc z niego 
doświadczenia na przyszłość (ewentualnego zastosowania w całym kraju);

- uporządkowania zagospodarowania centrum Warszawy, które jest przykładem upadku urbanistycznego, najgorzej 
urządzonej stolicy europejskiej z winy władz państwowych i samorządowych;

- pozyskania dla Skarbu Państwa dodatkowych setek min złotych z tytułu sprzedaży przestrzeni nad torami kolejowymi 
(działki warstwowe), co m.in, zwróci nakłady poniesione na przebudowę linii średnicowej.

Inwestycja PKP PLK (spółka państwowa) musi uwzględniać nie tylko kwestie kolejowe, lecz także doprowadzić do 
przywrócenia ładu przestrzennego - mówimy o stolicy naszego kraju!

Ministerstwo Infrastruktury ma to w głębokim poważaniu https://www.transport-pubriczny.pl/wiadomosci/przebudowaTmii- 
srednicowej-bez-mozliwosci-zabudowy-nad-torami-67205.html

Jeśli me teraz, to kiedy?

Jesteśmy tak bogatym krajem, żeby w przyszłości znowu przebudowywać tory w celu realizacji zabudowy nad nimi, bo 
obecny poziom zarządzania i poczucia odpowiedzialności za przestrzeń jest na niskim poziomie?

Petycję celowo kieruję do MRPiT, jako organu właściwego w sprawach porządku przestrzennego.

Wyrażam zgodę na jawność imienia i nazwiska oraz adresu poczty elektronicznej.

Z poważaniem

lz 2

Zeskanowane w CamScanner

file:///C:/Users/msopoinicka/Documents/2021/EZD/Pismo
mailto:probono.nowak@gmail.com
https://www.transport-pubriczny.pl/wiadomosci/przebudowaTmii-srednicowej-bez-mozliwosci-zabudowy-nad-torami-67205.html
https://www.transport-pubriczny.pl/wiadomosci/przebudowaTmii-srednicowej-bez-mozliwosci-zabudowy-nad-torami-67205.html


Pismo ogólne do podmiotu publicznego file:///C:/Users/msopomicka/Documents/2021/EZD/Pismo ogólne do

Marek Nowak

Dokument został podpisany, aby go zweryfikować należy użyć oprogramowania do weryfikacji podpisu. Data złożenia
podpisu:

2021 -01-27T14:13:42.815+01:00

P odpis  e lek tron iczny

Zeskanowane w CamScanner

file:///C:/Users/msopomicka/Documents/2021/EZD/Pismo

